
La presidenta demana al conseller balear de Medi Ambient solucions a temes "cabdals per a Formentera"

La presidenta del Consell de Formentera, Ana Juan, ha demanat avui a través d'una carta al
conseller balear de Medi Ambient, Miquel Mir, una reunió "per tractar temes que consideram
cabdals per a la nostra illa". La presidenta, en nom de l'equip de govern, ha mostrat en el seu
escrit l'interés per abordar assumptes com ara el projecte de regulació de fondejos al litoral de
Formentera i el servei de vigilància d'assistència al fondeig sobre la posidònia. "Aquest estiu
estam comprovant, un any més, la necessitat i la urgència de regular els fondejos al nostre
litoral perquè la situació de saturació cada vegada és més insostenible i a més perillosa per el
nostre medi ambient. D'altra banda, enguany el servei de vigilància al fondeig sobre posidònia
no funciona al cent per cent".

  

La presidenta també ha demanat que es millori la depuració de l'EDAR, "que està
impossibilitant el seu ús agrícola per a la nostra comunitat de regants, així com també
demanarem que s'intensifiqui amb una nova campanya el control de la plaga de la
processionària que afecta els nostres pins".
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